
Geachte aanwezige, 

 

 

Mijn naam is Ad Redmeijer, en ik ben o/a ook secretaris in buurtcentrum De Romein in de wijk 

Pottenberg. 

 

Reeds vele jaren runnen wij als bestuur dit buurtcentrum voor bewoners en verenigingen van 

Pottenberg, maar ook van daarbuiten. 

 

Eind vorig jaar hebben wij volledige medewerking verleend aan Hospitality Consultants aangaande 

het onderzoek uitvoeringsbeeld gemeenschapsvoorzieningen. 

Vrij recent hebben wij de resultaten van dit onderzoek mogen inzien, en binnen ons bestuur 

besproken. 

 

Graag zouden wij u kenbaar maken dat : 

 

 

1. Wij het ongelooflijk vinden dat niet alle buurtcentra volledige inzagen hebben willen geven. 

 

2. Wij het ongelooflijk vinden dat er buurtcentra zijn die geen inzage kunnen geven. 

 

3,Binnen de Romein maar twee clubjes ( Naai en dans clubje.) actief zijn van welzijn organisatie 

Trajekt. Dit doordat de buurt een eigen jeugdwerk heeft opgezet zonder inzet Trajekt medewerker. 

En er tevens een eigen ouderen organisatie is opgezet zonder inzet van een Trajekt medewerker. 

Hier worden enorm kosten bespaard voor de gemeente. Er is geen maatschappelijk werk aanwezig 

of iets anders in de vorm van hulp vanuit een professionele organisatie. ( Indirect enorme kosten 

besparingen voor de gemeente.) die in het onderzoek niet naar voren komen. 

 

4.Dat er buurtcentra zijn waar gelden vanuit de Buurtplatforms ingezet worden om een 

buurtcentrum te ondersteunen, Ook dit is niet het geval binnen Pottenberg, en dus de Romein. Dit 

zou volgend jaar wel eens een probleem kunnen opleveren bij die buurtcentra omdat het budget 

voor buurtplatforms zo een beetje gehalveerd is. ( Deze informatie staat ook niet in het onderzoek.) 

 

5.Indien de gemeente een beetje zou investeren in ons buurtcentrum aangaande energie besparende 

maatregelen, ( Zoals zonnepanelen.) wij ons exploitatietekort terug zouden kunnen dringen. Wij 

zitten in een oud school gebouw met veel ramen, dus onze energie kosten zijn aanzienlijk hoger dan 

in een modern buurtcentrum. Daarnaast zijn wij een relatief klein buurtcentrum met maar drie 

kleine verhuurbare ruimtes, en een grote, hetgeen drukt op de huurt inkomsten. 

 

 

Wij danken u voor uw aandacht. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Ad Redmeijer 

Secretaris buurtcentrum de Romein 

 

 

 

 

 




